
                                            PROTOKOŁ  NR XLIII/09 
                     z posiedzenia XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 24 września 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Wojciech Kluczyński. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2009 r. 
7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wyszkowie o stanie porządku                                

i bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wyszków. 
8. Informacja Burmistrza Wyszkowa o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2009 r. 
9. Zapytania. 

  10.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami wszystkich sołectw w Gminie      

Wyszków na temat projektowanych statutów sołectw; 
2) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami wszystkich osiedli utworzonych                    

w mieście Wyszków na temat projektowanych statutów osiedli; 
3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru Rybienko Leśne; 
4) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009; 
5) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego; 
6) trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji przez niepubliczne szkoły, przedszkola oraz inne formy 
wychowania przedszkolnego, prowadzone na terenie Gminy Wyszków przez inne 
niŜ Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne. 

  11. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Stałych Rady Miejskiej                
za  2008 r. 

  12.  Zapytania i wolne wnioski. 
  13.  Zamknięcie obrad. 
 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad   
w pkt.10 podpunkt 7 uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu 
nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 3), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
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Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Stanisława Nasiadka. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw– 0, 
wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. Karol Pękul; 
2. P. Marek Kamiński; 
3. P. Adam Mickiewicz. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 06 sierpnia 2009 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności za sierpień 2009 r. 
(załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ze względu na nieobecność Komendanta Powiatowego Policji, pkt 7 porządku obrad, został 
przesunięty na później. 
 
Ad. 8. 
Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił informację Burmistrza Wyszkowa                     
o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2009 r. Poinformował, Ŝe dochody w I półroczu 
2009 r. wykonano w wysokości 40.584.080,64 zł co stanowi 43,21% planu rocznego, 
natomiast wydatki wykonano w wysokości 34.718.085zł, co stanowi 32,61% planu rocznego. 
Szczegółowa informacja realizacji budŜetu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Następnie P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy  
przedstawiła wykonanie inwestycji zgodnie ze stanem na wrzesień 2009 r.:  

� Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Starym, Tulewie Górnym i Rybnie – 
wykonano dokumentację geotechniczną na potrzeby projektu; wybrano wykonawcę 
projektu; trwają prace projektowe; 

� Budowa drogi w Skuszewie (ul. Przejazdowa) – wyłoniono wykonawcę; termin 
zakończenia robót 30.11. 2009r.; 

� Budowa ul. Wspólnej – wyłoniono wykonawcę; termin zakończenia robót 30.11.09 r.; 
� Przebudowa ulic Kościelnej i Strumykowej – rozpoczęcie robót przez firmę 

STRABAG od 1.10.2009; 
� Zagospodarowanie terenu na osiedlu Centrum: ulice i rynek miejski – wybrano 

wykonawcę koncepcji. Realizacja koncepcji listopad 2009 r.; 
� Modernizacja drogi w Lucynowie i Lucynowie DuŜym – kontynuacja robót od 

1.10.2009 r.; 
� Modernizacja drogi w Leszczydole Now. (ul. Szkolna) – zakończono zadanie; 
� Budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków-Sitno – złoŜono wniosek                     

o pozwolenie na budowę; 
� Budowa drogi w miejscowości Łosinno-Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki – 

przekazano plac budowy wykonawcy inwestycji; 
� Budowa ul. Granicznej zakończenie zadania październik 2009 r.; 
� Przebudowa ul. Kowalskiego – rozpoczęcie robót od 02.10.2009 r.; 
� Budowa ul. Szpitalnej – realizacja inwestycji do 30.11.2009 r.; 
� Budowa drogi Leszczydół Pustki – Leszczydół Działki – zakończono zadanie; 
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� Budowa drogi w Ślubowie – prace wykonane w 95%; 
� Budowa obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa – etap II – realizacja inwestycji zgodnie  

z harmonogramem. Zakończenie zadania do 30.11.2009 r.; 
� Budowa linii zasilających i oświetlenia ulicznego – wykonano oświetlenie w Rybnie, 

Fideście i Olszance; 
� Budowa chodników, ciągów pieszo- rowerowych, miejsc postojowych – trwają prace 

na ul. Dworcowej, Graficznej. Zakończono zadanie na ul. Matejki i Zakolejowej; 
� Modernizacja targowiska miejskiego – termin zakończenia zadania 31.10.2009 r. 
� Kanalizacja deszczowa na osiedlu Centrum – inwestycja zakończona; 
� Modernizacja Parku Wazów – inwestycja wstrzymana. Trwają rozmowy z RZGW                

w sprawie uŜyczenia terenu nad Bugiem; 
� Modernizacja stadionu miejskiego – złoŜono wniosek o wydanie decyzji 
środowiskowej oraz wniosek o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej. 

Nastepnie Przewodniczący Rady P. Biernacki zaproponował, powrót do 7 pkt porządku obrad, 
gdyŜ na obrady sesji przybył Z-ca Komendanta Powiatowego Policji. 
P. Łysik złoŜył wniosek formalny, aby dokończyć realizację punktu 8 porządku obrad                      
i dopiero wrócić do punktu 7. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
P. Łysik zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie informacji w sprawie budowy sieci kanalizacji 
sanitarnej w Rybienku Starym, Tulewie Górnym i Rybnie. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe został złoŜony wniosek o dofinansowanie i nie ma jeszcze 
rozstrzygnięcia w tej sprawie. 
P. Łysik spytał o stan zaawansowania budowy ulic na osiedlu Latoszek. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe w tej chwili gmina posiada projekt i pozwolenie na budowę 
na odprowadzenie wód deszczowych z terenu Latoszka do rzeki Bug, natomiast w trakcie 
realizacji jest  projekt drogi. Dodała, Ŝe został równieŜ złoŜony wniosek o dofinansowanie ze 
środków UE w sprawie rewitalizacji osiedla Latoszek. 
P. Łysik poprosił o więcej informacji na temat budowy ul. śytniej wraz z drogą gminną 
Wyszków – Sitno. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe na odcinek drogi od ul. Sikorskiego do miejscowości Sitno 
zostanie ogłoszony przetarg z terminem wykonania inwestycji w okresie 2009-2010 r. 
P. Łysik spytał, kiedy będzie realizowany tzw. odcinek miejski ul. śytniej. 
P. Fiałkowska poinformowała, Ŝe inwestycja ta planowana jest na przyszły rok. 
P. Łysik spytał, czy koniec października 2009 r. to realny termin zakończenia przebudowy             
ul. Kowalskiego. 
P. Fiałkowska odpowiedziała, Ŝe tak. 
P. Łysik spytał o realizację zadania dot. budowy ul. Szpitalnej. 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe inwestycja jest w trakcie realizacji. Stan wykonania na 
dzień dzisiejszy to 20%. 
P. Łysik poprosił o bliŜsze inf. na temat zaawansowania prac przy budowie obwodnicy 
śródmiejskiej Wyszkowa. 
P. Fijałkowska odpowiedziała, Ŝe realizacja inwestycji przez firmę Bilfinger Berger 
prowadzona jest zgodnie z harmonogramem. 
P. Łysik spytał na jakim etapie jest realizacja modernizacji budynku Urzędu Miejskiego. 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe przetarg na modernizację został rozstrzygnięty i trwa realizacja 
tego zadania. 
P. Łysik  spytał o realizację zadania dotyczącego informatyzacji Gminy Wyszków. 
P. Skarbnik odpowiedział, Ŝe urząd jest w trakcie postępowania dotyczącego wyboru firmy 
doradczej na przygotowanie specyfikacji. 
P. Łysik poprosił o więcej informacji w sprawie budowy boiska sportowego przy Zespole 
Szkół w Rybienku Leśnym. 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe gmina na to zadanie nie 
otrzymała dofinansowania z ministerstwa, w związku z czym został złoŜony nowy wniosek                               
o dofinansowanie, tym razem ze środków RPO Woj. Mazowieckiego. 
P. Łysik spytał na jakim etapie jest realizacja zadania pn. budowa sieci tras rowerowych                  
i ciągów pieszo-rowerowych. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe wniosek złoŜony o dofinansowanie tego 
zadania, został odrzucony przez Mazowiecką Jednostkę WdraŜania Programów Unijnych na 
etapie oceny formalnej. Gmina złoŜyła protest na tę decyzję i czekamy na rozstrzygnięcie. 
P. Łysik spytał z jakich środków będzie finansowana inwestycja pn. „Kanalizacja                             
w  ul. I AWP i Sosnowej”. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe wniosek o dofinansowanie został złoŜony  
w Ramach Programu Operacyjnego – Infrastruktura i Środowisko. 
P. Łysik spytał co się dzieje ze złoŜonym przez gminę wnioskiem o dofinansowanie na 
modernizację budynku WOK „Hutnik”. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe po odrzuceniu przez MJWPU wniosku                      
o dofinansowanie, gmina złoŜyła protest, który został uznany za zasadny. W związku                     
z powyŜszym, wniosek został przywrócony do oceny formalnej, gdzie został pozytywnie 
oceniony i przeszedł do oceny merytorycznej. Do chwili obecnej nie zapadła jeszcze decyzja  
w tej sprawie. 
P. Łysik uwaŜa, Ŝe gmina powinna złoŜyć skargę na bezczynność urzędu, gdyŜ minął juŜ 
termin podjęcia decyzji przez MJWPU. 
P. Abramczyk spytał czy gmina zdąŜy w terminie zrealizować zaplanowane inwestycje 
(szczególnie drogowe). 
P. Fiałkowska poinformowała, Ŝe są obawy co do realizacji inwestycji na skarpie, natomiast 
reszta realizowana jest zgodnie z planem. 
P. Malinowski zgłosił, aby w załączniku dot. wykonania inwestycji, znalazła się w przyszłości 
informacja, kto jest wykonawcą danego zadania. Chciałby się dowiedzieć, kto jest wykonawcą 
robót na obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa. 
P. Fiałkowska poinformowała, Ŝe firma Bilfinger Berger. 
P. Łysik spytał jakim podmiotom Gmina Wyszków udzieliła poręczeń. 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe Towarzystwu Budownictwa Społecznego i Przedsiębiorstwu 
Wodociągów i Kanalizacji. 
P. Łysik spytał jaki jest model przekazywania dotacji dla jednostek organizacyjnych 
samorządu terytorialnego. Dlaczego zakłady budŜetowe otrzymał procentowo więcej niŜ 
jednostki budŜetowe. 
Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe dotacje ustalane są indywidualnie w oparciu        
o wnioski jednostki. W oświatowych zakładach budŜetowych dotacja była liczona na oddział, 
natomiast w oświatowych jednostkach, zgodnie z zapotrzebowaniem. Dotacje przekazywane są 
miesięcznie. Ich zróŜnicowanie wynika ze zmiany budŜetów w ciągu roku. Czasami 
przekazywane są dodatkowe pieniądze na wyraźne Ŝyczenie dyrektora jednostki. 
P. Głowacki poinformował, Ŝe po analizie informacji z wykonania budŜetu za I półrocze   
2009 r. moŜna zauwaŜyć, Ŝe dochody są i będą mniejsze od oczekiwanych, nie zaciągano 
poŜyczek ani kredytów, wydatki bieŜące realizowane są na przewidywanym poziomie, 
natomiast wydatki inwestycyjne w I półroczu zostały zrealizowane na poziomie 8,5%. 
Zastanawia się dlaczego tak jest, skoro gmina nie powinna mieć barier finansowych (nie 
zaciągano poŜyczek), a okres kryzysu jest dobrym czasem  do inwestowania. Wynika to z tego, 
Ŝe bardziej dostępni są wykonawcy oraz generalnie spadły ceny. UwaŜa, Ŝe jedną z przyczyn 
opóźnień w realizacji inwestycji jest złe planowanie. Przykładem tego moŜe być budowa              
ul. Strumykowej, gdzie gmina czekała na wykonanie schodów przy Kościele, zamiast 
skoordynować te zadania  czasie. Inwestycja więc nie zostanie zrealizowana w terminie, a jak 
wiadomo, w październiku ma być uroczystość odsłonięcia pomnika, wznoszonego przez 
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fundację „Pamiętamy” i moŜe być wydarzeniem o znaczeniu ogólnopolskim z 
udziałem Prezydenta RP.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe dochody gminy faktycznie będą mniejsze, co 
jest skutkiem kryzysu w całym kraju. Podatnicy zalegają z płatnościami podatków, sprzedaŜ 
działek spadła i moŜe zajść konieczność obniŜania cen za nieruchomości. Urząd jednak nie 
pozostaje bezczynny. Poszukiwane są dochody z innych źródeł i tak np. wydzielane są działki, 
które wgrodzono w poprzednich latach w nieruchomości, będące własnością gminy, następnie 
działki te są wyceniane i odsprzedawane dotychczasowym uŜytkownikom.  
Odnosząc się do niskiej realizacji wydatków inwestycyjnych w I półroczu, Burmistrz 
poinformował, Ŝe duŜych inwestycji nie da się wykonać w przeciągu jednego półrocza. Bardzo 
cięŜko jest w jednym roku wykonać dokumentację techniczną i zrealizować inwestycję. 
UwaŜa, Ŝe naleŜałoby zmienić planowanie budŜetu na 2010 r. poprzez wprowadzanie do tego 
budŜetu, tych inwestycji, na które jest juŜ wydane pozwolenie na budowę. Na pewno 
uporządkuje  to wiele spraw i usprawni pracę urzędu.  
Nawiązując do odsłonięcia pomnika, Burmistrz poinformował, Ŝe uroczystość ta nie będzie 
odbywać się przy budowanych schodach, w związku z tym inwestycja na ul. Strumykowej 
moŜe być kontynuowana. Natomiast co do koordynacji prac przy budowie schodów przy 
Kościele i ul. Strumykowej, dodał, Ŝe opinia inŜynierów i wykonawców była taka, Ŝe                     
w pierwszej kolejności muszą być wykonane schody, natomiast potem reszta inwestycji.  
 
Ad. 7. 
Z-ca Komendanta Powiatowego Policji – P. Sylwester Gąsiewski przedstawił informację                   
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Gminie Wyszków (załącznik nr 4 do 
protokołu). 
Następnie zaapelował do radnych o wzięcie pod uwagę, przy planowaniu budŜetu na przyszły 
rok, rozbudowy monitoringu miejskiego.  
P. Arbaszewski zwrócił uwagę na nielegalne wyścigi, samochodowe i motocyklowe, które 
odbywają się na ulicach miasta i są zagroŜeniem dla pozostałych uczestników ruchu 
drogowego. 
P. Kaceprski dodał, Ŝe sprawa ta dotyczy równieŜ Rybienka Leśnego. 
Zca Komendanta odpowiedział, Ŝe policja zna sprawę i stara się ukrócić wyścigi 
samochodowe, ale z powodu ograniczonej liczby policjantów, nie jest w stanie postawić 
radiowozu na kaŜdej ulicy. 
P. Łysik zapytał o kontrolę samochodów cięŜarowych przejeŜdŜających ulicami Kościuszki                    
i Serockej. 
Z-ca Komendanta poinformował, Ŝe kaŜdego dnia na kaŜdej zmianie ok. 2 godzin,  policjanci 
ruchu drogowego kontrolują ruch na tych ulicach. Nie są jednak w stanie  przebywać tam 
dłuŜej, gdyŜ muszą równieŜ kontrolować inne rejony miasta. Ponadto brakuje policjantów, 
gdyŜ  komenda wojewódzka zmniejszyła w Wyszkowie zatrudnienie o osiem etatów. 
P. Łysik spytał o prewencję przed placówkami oświaty. 
Z-ca Komendanta odpowiedział, Ŝe tam równieŜ wysyłane są patrole policji, ale na etacie jest 
tylko jedna osoba, która ma pod opieką wiele takich placówek. 
P. Curuł zwrócił się z prośbą o patrole policji na terenach wiejskich i zwrócenie szczególnej 
uwagi na kierowców quadów, którzy jeŜdŜą jak chcą, niszcząc po drodze wszystko co 
napotkają. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe nie tylko policja, ale i władze miasta starają 
się temu zaradzić. W planach jest zorganizowanie spotkania z przedstawicielami kierowców 
quadów  i  wspólne wypracowanie jakiejś alternatywy. 
P. Nasiadka zwrócił się z prośbą do policji o więcej patroli w okolicach szkół, gdyŜ co raz 
częściej słyszy się tam o kradzieŜach telefonów, wymuszeniu pieniędzy oraz handlu 
uŜywkami. 
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P. Piórkowska chciała się dowiedzieć, czy stare samochody, które stoją na parkingach i 
słuŜą jako reklamy firm, mogą tam tak długo i legalnie parkować. 
Z-ca Komendanta poinformował, Ŝe wyjaśni sprawę, bo nie zna tego problemu i przekaŜe 
informację Przewodniczącemu Rady. Na tą chwilę uwaŜa, Ŝe zgodnie z przepisami ruchu 
drogowego, nie moŜna nikomu zabronić parkowania w miejscach do tego przeznaczonych.  
 
Po wyczerpaniu pytań, skierowanych do Z-cy Komendanta Policji, Przewodniczący Rady                
P. Biernacki podziękował Panu Gąsiewskiemu za przybycie i udzielenie powyŜszych 
informacji. 
 
Ad. 9. 
P. Łysik poprosił o więcej informacji na temat płatnych parkingów, o których coraz częściej 
się mówi. Jakie są oferty i pomysł na realizacje tego zamierzenia? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe ten temat jest na razie wstępnie 
analizowany. Dodał, Ŝe trzeba najpierw sprawdzić jakie są doświadczenia innych samorządów, 
jakie są za i przeciw. Problem generalnie jest rozwaŜany w oparciu o plany przyszłego 
zagospodarowania centrum. Nie ma jeszcze wypracowanej Ŝadnej strategii, Ŝadnego  
stanowiska. Zanim zostaną podjęte jakiekolwiek decyzje, sprawa na pewno będzie omawiana 
na komisjach. 
P. Nasiadka spytał, dlaczego, wszystkie osoby, wytypowane przez sołtysów, nie otrzymały 
podczas gminnych doŜynek, nagrody dla wyróŜniających się rolników. JeŜeli jest to kwestia 
braku środków, to proponuje, aby rozdzielać na sołectwa mniejsze kwoty, tak by wszyscy 
wytypowani rolnicy mogli je otrzymać.  
P. Curuł poparł  P. Nasiadkę i zaproponował utworzenie specjalnej komisji do wyboru osób 
wyróŜnionych oraz  ustalenie kryteriów przyznawania nagród. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe co roku na doŜynkach rozdawane było ok. 
10 nagród i w tym roku było tak samo. Nie zgadza się Ŝeby jedna nagroda była dla kaŜdego 
sołectwa, gdyŜ w niektórych sołectwach moŜe być więcej wyróŜniających się rolników,                
a w niektórych moŜe ich nie być wcale. Dodał, Ŝe ta nagroda jest nagrodą Burmistrza i decyzja 
naleŜy do niego kto ją otrzyma. W związku z tym, o wyborze osób, które dostaną nagrody, 
będzie w dalszym ciągu decydował wydział koordynujący tę sprawę.  
P. Nasiadka zgłosił, Ŝe odkąd konserwacją oświetlenia ulicznego zajęła się nowa firma, 
występują problemy z wyegzekwowaniem naprawy zgłoszonych usterek. Wykonawca Ŝąda           
od zgłaszającego lub sołtysa, złoŜenia wniosku do urzędu miejskiego, dot. uszkodzenia, a i tak 
usterka długo nie jest usuwana. Druga sprawa, to zarwana studzienka na ul. Szkolnej                 
w Leszczydole Now. Sprawa została zgłoszona, postawiono tam pachołek i od ok. półtora 
miesiąca, nic nie zostało tam zrobione. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe uszkodzona studzienka została zgłoszona do 
firmy realizującej inwestycję i zostanie naprawiona w ramach gwarancji. Odnośnie oświetlenia 
ulicznego, Burmistrz poinformował, Ŝe firma, która zajmuję się konserwacją tego oświetlenia, 
wygrała przetarg i posiada duŜe doświadczenie w tej dziedzinie. Nigdy nie było uwag, co do 
jakości zadań wykonywanych przez tę firmę. 
P. Kacperski spytał, kiedy moŜe być ogłoszona informacja na temat przyznania, lub nie 
przyznania gminie dotacji na rewitalizację osiedla Latoszek. JeŜeli gmina nie otrzyma dotacji, 
to czy na przyszły rok będą środki w budŜecie gminy, na realizację tej inwestycji we własnym 
zakresie. Prosi równieŜ o uzupełnienie brakujących płytek przy peronie na przejeździe 
kolejowym w Rybienku Leśnym. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe termin podania informacji w sprawie dotacji 
na rewitalizacje osiedla Latoszek przewidywany jest jesienią br., ale nie ma na to Ŝadnej 
gwarancji. Zdarza się, Ŝe terminy te są przesuwane, a gmina nie ma na to Ŝadnego wpływu.  
P. Łysik w kwestii nagród dla sołtysów, zasugerował, Ŝe moŜna powołać specjalną komisję do 
tego celu, podobną do tej, jaka funkcjonuje przy przyznawaniu nagród dla nauczycieli i która 
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sprawdza się bez zarzutu. Odnośnie zgłaszanego wcześniej problemu w sprawie 
oświetlenia ulicznego, równieŜ potwierdza występujące problemy po zgłoszeniu usterki. 
Poinformował, Ŝe wymaga się od właściciela posesji, przy której stoi latarnia, informacji, Ŝe 
lampa nie nadaje się do dalszego uŜytkowania. UwaŜa, Ŝe to firma zajmująca się konserwacją 
jest w stanie stwierdzić, czy lampa jest do wymiany czy do naprawy. Przykładem takiego stanu 
rzeczy moŜe być długo oczekiwana wymiana latmpy na ul. Matejki – róg Mazowieckiej. 
W WGKMi R dowiedział się, Ŝe w budŜecie nie ma środków Ŝeby zakupić nowe lampy na 
wymianę tych zuŜytych. Czy to moŜliwe, Ŝe w budŜecie nie ma zagwarantowanych środków 
na wymianę lamp? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odpowiedział, Ŝe w pierwszej kolejności realizowane                         
są inwestycje związane z oświetleniem ulicznym, natomiast wymiana opraw ma miejsce            
w III  i IV kw. z wygospodarowanych oszczędności. Dodał, Ŝe sprawę uszkodzonych lamp, 
czekających na wymianę, zleci do wyjaśnienia po zakończonej sesji. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe to firma, która wygrała przetarg ma uprawnienia do tego, aby 
stwierdzić jakie są usterki w oświetleniu i co dalej naleŜy z tym robić. 
P. Curuł spytał jak na terenie naszej gminy wygląda sytuacja z przedszkolami, czy wszystkim 
dzieciom udało się zapewnić miejsca w przedszkolach. 
Z-ca Burmistrza – P. Teresa Trzaska poinformowała, Ŝe miejsca zapewniono 6-cio i 5-cio 
latkom, natomiast dla ok. 100 młodszych dzieci miejsc tych zabrakło. Pojawiła się natomiast 
inicjatywa niepublicznych przedszkoli. Na dzień dzisiejszy, jedno przedszkole znalazło się juŜ  
w rejestrze, natomiast dwa ubiegają się o wpis do rejestru i do końca września taki wpis 
otrzymają. Łącznie w tych przedszkolach, planowane jest ok. 125 miejsc.  
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 spytał gdzie naleŜy zgłosić sprawę przycięcia 
gałęzi drzew i krzewów oraz wycięcia chwastów m.in. przy drogach gruntowych. Poprosił 
równieŜ o zgłoszenie do PKP sprawy rosnących drzew przy wałach przeciwpowodziowych 
oraz zgłosił zapadnięte płytki chodnikowe przy pomniku na Placu Zwycięstwa w Wyszkowie. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe sprawy związane z zielenią oraz 
uszkodzonym chodnikiem naleŜy zgłosić do Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa, natomiast sprawę związaną z drzewami przy wałach, Burmistrz 
postara się wyjaśnić na spotkaniu, które będzie zorganizowane z przedstawicielami PKP. 
P. PowierŜa – Sołtys wsi Tumanek spytała jakie decyzje zapadły w sprawie przejazdu 
kolejowego we wsi Tumanek. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe były juŜ prowadzone rozmowy z PKP na 
temat przejazdów kolejowych i zapadła decyzja, Ŝe ten w Tumanku zostaje, natomiast dwa 
pozostałe zostaną zlikwidowane. 
P. Głowacki stwierdził, Ŝe jeŜeli ktoś informował Burmistrza, Ŝe skoordynowanie budowy 
schodów przy Kościele Św. Idziego z budową ul. Strumykowej jest niemoŜliwe, to wprowadził 
Burmistrza w błąd. UwaŜa, Ŝe te dwa zadania mogły być bez problemów prowadzone 
jednocześnie. Odnośnie informacji Burmistrza w sprawie wykonania budŜetu za I półrocze, 
spytał, czy nie będzie finansowych barier w realizacji tego budŜetu. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe w programie dzisiejszej sesji jest projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, który, jeŜeli uchwała 
zostanie podjęta, pozwoli bezpiecznie realizować budŜet. 
P. Głowacki podziękował za otrzymane dane, związane z centrum i ratuszem (załącznik nr 5 
do protokołu), ale prosi o odpowiedź, czy te informacje są równieŜ wytycznymi dla projektanta 
oraz jaka jest przewidywana powierzchnia rynku miejskiego i ratusza. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe przedstawione informacje są równieŜ 
wytycznymi dla projektanta, natomiast jeŜeli chodzi o powierzchnię rynku i ratusza, to została 
ona określona w kwartale pomiędzy „Galeo” a sądem oraz ulicami 11 Listopada                               
i Sowińskiego.  
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P. Pękul zaproponował, Ŝeby kwestie wielkości placu miejskiego zostawić w pierwszej 
kolejności projektantom, natomiast dopiero w dalszej kolejności dyskutować o tym wśród 
radnych. 
P. Biernacki ogłosił przerwę  w obradach do godz. 12³º. 
 
Po zakończonej przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie sesji. 
 
Ad. 10. 
1, 2) Sekretarz – P. Teresa Goździewska przedstawiła projekty uchwał w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami wszystkich sołectw w Gminie Wyszków na 
temat projektowanych statutów sołectw oraz w sprawie przeprowadzenia konsultacji                                
z mieszkańcami wszystkich osiedli utworzonych w mieście Wyszków na temat 
projektowanych statutów osiedli. Poinformowała, Ŝe obecnie obowiązujące statuty zostały 
uchwalone w 1996 i 1999 r. i zawierają terminy, które na dzień dzisiejszy juŜ nie obowiązują 
(np. Zarząd Miejski, Rada Gminy). W związku z powyŜszym naleŜy dokonać aktualizacji 
powyŜszych aktów prawnych. Pierwszym etapem uchwalenia nowych statutów jest 
przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami. Konsultacje będą polegać na przedłoŜeniu 
mieszkańcom projektów nowych statutów w celu umoŜliwienia im wyraŜania pisemnych 
opinii, zgłaszania uwag i propozycji do przedłoŜonych projektów.  
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi  
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisję Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami wszystkich sołectw w Gminie Wyszków na temat projektowanych 
statutów sołectw. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19 przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/318/09  w sprawie przeprowadzenia konsultacji                       
z mieszkańcami wszystkich sołectw w Gminie Wyszków na temat projektowanych 
statutów sołectw. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji z mieszkańcami wszystkich osiedli utworzonych w mieście Wyszków na temat 
projektowanych statutów osiedli. 
P. Łysik spytał co z mieszkańcami osiedli, które zostały zniesione? 
P. Goździewska poinformowała, Ŝe wszyscy mieszkańcy gminy mają prawo zgłaszać swoje 
uwagi czy propozycje. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19 przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/319/09  w sprawie przeprowadzenia konsultacji                       
z mieszkańcami wszystkich osiedli utworzonych w mieście Wyszków na temat 
projektowanych statutów osiedli. 
 
3) P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru Rybienko Leśne. 
Poinformowała, Ŝe podstawowym zadaniem planu będzie określenie warunków zabudowy                        
i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujące plany przewidują na tym terenie 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, usługową oraz usługi oświaty, kultu religijnego oraz 
usługi turystyki. Nowy plan zagospodarowania pozwoli realizować na tym terenie zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną, usługi z uwzględnieniem funkcji juŜ istniejących tzn. usługi 
słuŜące obsłudze turystyki oraz zaspokajające podstawowy byt mieszkańców oraz stworzyć 
nowy układ komunikacyjny uwzględniając juŜ istniejący. 
W związku z tym, Ŝe do Urzędu Miejskiego wpłynęły wnioski o zmianę planu dla 
analizowanego obszaru, które dotyczą m.in. zmiany gruntów rolnych na zabudowę 
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mieszkaniową oraz mieszkaniową na usługową, uznano, Ŝe przystąpienie do 
sporządzenia planu jest celowe i zasadne. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Malinowski spytał Burmistrza, jakie są plany wobec terenu leśnego, połoŜonego po prawej 
stronie ul. Warszawskiej ( za ulicą SkarŜyńskiego) oraz czy nie powinno się rozszerzyć granic 
miasta o tereny połoŜone po lewej stronie ul. Warszawskiej. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe przyjęcie tej uchwały po części ureguluje 
przeznaczenie gruntów na tym terenie, natomiast kwestia rozszerzenia granic miasta leŜy                
w kompetencjach radnych i moŜna się nad tym zastanowić. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18 przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/320/09 przyst ąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru Rybienko Leśne. 
 
4) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski omówił projekt uchwały w sprawie zmian                    
w budŜecie Gminy Wyszków na 2009 r. Poinformował, Ŝe planowane zmiany to m.in.: 
wzrost dochodów o kwotę 802.485 zł z tyt. otrzymanej dotacji na informatyzację Gminy 
Wyszków oraz o 56.000 zł z tyt. otrzymanej dotacji na doŜywianie. Natomiast ramach 
przesunięć proponowane zmiany to: zwiększenie wydatków (roboty dodatkowe) na budowę 
drogi Leszczydół Pustki – Leszczydół Działki o kwotę 20.000 zł; zwiększenie wydatków na 
budowę drogi w Skuszewie o kwotę 20.000 zł; zwiększenie wydatków na modernizację drogi 
w Leszczydole Nowinach o kwotę 36.000 zł; przeznaczenie kwoty 168.840 zł (środki własne) 
na rozwój e-usług w Gminie Wyszków + 802.485 zł (środki unijne); wzrost wydatków w 
dziale Oświata i wychowanie w wysokości 4.700 zł na monitoring i 3.000 zł na odwodnienie w 
szkole w Leszczydole Starym; 100.000 zł na poprawę efektywności energetycznej budynków 
uŜyteczności publ. poprzez kompleksową termomodernizację obiektów szkolnych oraz 18.000 
zł na wykonanie przegrody do wydzielenia szatni w szkole w Leszczydole Nowinach; w dziale 
Pomoc społeczna wzrost wydatków o kwotę 45.000 zł na obudowanie schodów w budynku 
OPS-u; w dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejszenie wydatków na 
modernizację Parku Wazów o kwotę 264.540 zł. W projekcie uchwały określono równieŜ limit 
wydatków na 2010 r. w wysokości 5.500.000 zł na budowę ul. śytniej. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16 przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/321/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 
2009 r. 
 
5) Skarbnik – P. Korczakowski omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu bankowego. Poinformował, Ŝe planowany kredyt w wysokości 
7.705.968 zł ma być przeznaczony na sfinansowanie deficytu budŜetu Gminy w 2009 r. Dodał, 
Ŝe źródłem pokrycia będą wpływy z tytułu udziału Gminy w podatku dochodowym od osób 
fizycznych. Spłata kredytu nastąpi w latach 2009-2017. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 



 10 
P. Łysik spytał, czy w tej uchwale konieczny jest zapis konkretnej kwoty kredytu? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe kredyt jest w takiej wysokości, w jakiej planowany jest deficyt 
budŜetowy. Nie oznacza to jednak, Ŝe gmina nie będzie mogła wziąć kredytu w mniejszej 
wysokości. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15 przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/322/09 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
bankowego. 
 
6) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowo ści wykorzystania dotacji przez niepubliczne szkoły, przedszkola 
oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie Gminy Wyszków 
przez inne niŜ Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne. Poinformowała, Ŝe projekt 
powyŜszej uchwały, przedstawiany na komisjach, został zmieniony w związku z uwagami, 
zgłoszonymi na Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Zmiany zostały naniesione w formie 
autopoprawki Burmistrza i dotyczą:  

• wprowadzenia w § 1 słowniczka; 
• dopisania w § 5 ust.1 pkt b po przecinku słów: „z wyjątkiem § 6 ust. 1 niniejszej 

uchwały”; 
• dopisania w § 5 ust. 4 po przecinku słów: „z wyjątkiem § 6 ust. 2 niniejszej uchwały”; 
• w załączniku nr 2 zmiany zapisu „podpis i pieczęć wnioskodawcy” na „podpis                     

i pieczęć osoby uprawnionej”; 
• w załączniku nr 3 zmiany zapisu „podpis i pieczęć wnioskodawcy” na „podpis                      

i pieczęć osoby uprawnionej”; 
• w załączniku nr 3 usunięcia zapisu: „§ zakup leków i materiałów medycznych”. 
 

P. Gołębiewska poinformował, Ŝe do uchwalenia wyŜej przedstawionej uchwały obligują 
Burmistrza ostatnie zmiany w ustawie o systemie oświaty. Niniejsza uchwała reguluje tryb 
udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji 
przez niepubliczne przedszkola, inne niepubliczne formy wychowania przedszkolnego tj. 
punkty i zespoły przedszkolne oraz niepubliczne szkoły podstawowe i gimnazja. 
Zainteresowani zobowiązani są złoŜyć wniosek o dotację w terminie do 30 września roku 
poprzedzającego rok udzielenia dotacji. Wysokość dotacji jest zróŜnicowana w zaleŜności czy  
 
jest to dotacja dla niepublicznych przedszkoli, niepublicznej innej formy wychowania 
przedszkolnego czy dla niepublicznych szkół. W/w dotacje przekazywane są w 12 
miesięcznych częściach na rachunek bankowy wnioskodawcy.  
Z-ca Burmistrza – P. Trzaska zauwaŜyła, Ŝe nowym zjawiskiem w gminie jest pojawianie 
się róŜnego rodzaju placówek niepublicznych. Dodała, Ŝe gmina rejestrując te placówki, 
sprawdza składaną przez nie dokumentację SANEPID-u czy StraŜy PoŜarnej i jeŜeli wszystko 
jest zgodne z przepisami wpisuje ją do rejestru. Z chwilą przyznania takiej placówce dotacji, 
gmina ma prawo kontrolować dodatkowo dane dot. ilości uczniów oraz wykorzystanie przez 
placówkę przyznanej dotacji. Nie ma natomiast wpływu na oddziaływanie wychowawcze, 
opiekuńcze czy dydaktyczne.  
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych po 
uwzględnieniu zgłoszonych wcześniej poprawek. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi  
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Łysik zgłosił wątpliwości co do zapisu tytułu uchwały. UwaŜa, Ŝe gmina jest osobą 
prawną i zapis w tytule „ .... przez inne niŜ Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne” jest 
nieprawidłowy. 
Radca Prawny – P. Łubińska poinformowała, Ŝe poprawność tego zapisu była weryfikowana 
i stwierdziła, Ŝe jest on prawidłowy. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15 przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/323/09 w sprawie trybu udzielania i rozli czania dotacji 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści wykorzystania dotacji przez niepubliczne 
szkoły, przedszkola oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone na terenie 
Gminy Wyszków przez inne niŜ Gmina Wyszków osoby prawne i fizyczne. 
P. Łysik podziękował P. Gołębiewskiej za uwzględnienie w projekcie uchwały, wszystkich  
poprawek zgłoszonych przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych. 
 
7) ) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe działki 
proponowane do sprzedaŜy połoŜone są w Rybienku Nowym, ich wartość została wyceniona 
przez rzeczoznawcę majątkowego i wynosi ok. 200 zł/m². 
P. Malinowski spytał, czy jest konkretny nabywca na te działki? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe nie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14 przeciw – 0, wstrzym.się – 1), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XLIII/324/09 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w trybie 
przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
Ad. 11. 
P. Rojek przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2008 r. (załącznik  
nr 6 do protokołu). 
P. Abramczyk przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Gospodarki za 
2008 r. (załącznik nr 7 do protokołu).  
P. Łysik przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw społecznych za 
2008 r. (załącznik nr 8 do protokołu). 
P. Kamiński przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Promocji i Kultury za 2008 r. 
(załącznik nr 9 do protokołu). 
P. Nasiadka przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych za 2008 r. (załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Ad. 12. 
Sekretarz – P. Goździewska w imieniu Burmistrza Wyszkowa, poinformowała                                
o oświadczeniach majątkowych, złoŜonych przez wszystkie osoby do tego zobowiązane. 
Oświadczyła, Ŝe wszystkie osoby, złoŜyły oświadczenia w terminie. Stwierdzone w kilku 
przypadkach nieprawidłowości, zostały przekazane zainteresowanym osobom. (Informacja 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki poinformował o oświadczeniach majątkowych 
złoŜonych przez radnych. Oświadczenia wpłynęły w terminie, natomiast drobne uchybienia 
wskazane przez Urząd Skarbowy w Wyszkowie, są do wglądu dla zainteresowanych w biurze 
Rady Miejskiej. 
P. Abramczyk odczytał protokół z kontroli, przeprowadzonej przez Komisję Finansów                   
i Gospodarki w dniu 25 sierpnia 2009 r. (załącznik do nr 12 do protokołu). 
P. Mickiewicz zgłosił barak zjazdów ze ścieŜek rowerowych na ulicę (np. przy                            
ul. Sikorskiego, Prostej) oraz poprosił o zwiększenie przy Urzędzie Miejskim ilości miejsc 
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parkingowych dla rowerów. UwaŜa równieŜ, Ŝe zasadne jest wykonanie zadaszenia 
przy wejściu do urzędu od strony Alei RóŜ. 
P. Głowacki stwierdził, Ŝe w ostatnim czasie moŜna zauwaŜyć pozytywne zmiany pod 
względem czystości i estetyki na terenie miasta. DuŜo gorzej jest na terenie gminy, gdzie 
śmieci wręcz przybywa. Poinformował, Ŝe w WGKMiR znajduje się protokół z działalności  
Zespołu ds. utrzymania czystości i porządku w Gminie Wyszków. Zespół ten wypracował 
konkretne wnioski umoŜliwiające podniesienie poziomu czystości i porządku na terenie gminy, 
ale niestety nic się nie dzieje w tym kierunku. UwaŜa, Ŝe działalność tego zespołu powinna 
zostać nagłośniona, a jej wnioski wprowadzone w Ŝycie. W związku z powyŜszą tematyką                 
i problemami nad którymi pracował zespół, prosi o udzielenie odpowiedzi na następujące 
pytania:  

• jaka jest skuteczność działań w odbiorze odpadów od właścicieli domków 
letniskowych? 

• jakie zostały stworzone systemy zachęt do ograniczenia ilości odpadów ulegających 
biodegradacji, przekazywanych odbiorcom nieczystości? 

• czy została wydana instrukcja prawidłowej segregacji odpadów, jeŜeli tak, to gdzie jest 
dopstępna? 

• na ile wzrosła skuteczność w zapobieganiu powstawania dzikich wysypisk? 
• czy procedura kontroli odbioru nieczystości ciekłych, złoŜona przez P. Czapskiego, 

została wdroŜona w Ŝycie, ewentualnie czy zakłada się jej wdroŜenie w przyszłości? 
P. Głowacki zgłasza równieŜ propozycję, aby na głównej stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego, znalazła się zakładka dotycząca czystości gminy, gdzie moŜna będzie umieszczać 
wszystkie komunikaty, regulaminy czy instrukcje związane z tą problematyką. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe StraŜ Miejska za duŜo udziela się w działaniach policji, natomiast zbyt 
mało czasu poświęca na sprawy związane z utrzymaniem czystości na terenie gminy. Sugeruje 
równieŜ, aby postawić kontenery lub organizować zbiórki odpadów wielkogabarytowych, tak 
jak organizowane są zbiórki sprzętu elektronicznego.  
P. Arbaszewski zaproponował, aby dokonać przeglądu parkingów samochodowych pod kątem 
ilości miejsc dla niepełnosprawnych. UwaŜa, Ŝe jest ich zbyt mało zwłaszcza przy duŜych 
sklepach, urzędach, przedszkolach czy szkołach. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe w tym roku, wspólnie z OPS była 
prowadzona akcja pod nazwą: „Czy naprawdę chciałbyś być na naszym miejscu?”. Akcja  
polegała na tym, Ŝe osobom zdrowym, parkującym na stanowiskach dla niepełnosprawnych, 
wkładane były informacje uświadamiające ten problem. Po przeprowadzeniu tej akcji, OPS 
przekazał do urzędu informację, gdzie naleŜy utworzyć lub gdzie naleŜy zwiększyć ilość 
miejsc dla niepełnosprawnych. Decyzję w tej sprawie muszą podjąć jednak zarządcy lub 
właściciele nieruchomości, na których mają powstać te miejsca. Dodał, Ŝe problem jest waŜny 
i naleŜy go wspólnie rozwiązać. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe na niektórych ulicach miasta znajdują się zapadające 
studzienki kanalizacyjne. ZauwaŜył, Ŝe remontowane są ulice, gdzie kładzie się nowy asfalt, 
natomiast stan studzienek nie jest sprawdzany. Spytał, czy gmina nie moŜe, na etapie 
projektowania, włączyć przedstawicieli PWiK, w celu wstępnej oceny stanu urządzeń wod-
kan. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski zdementował informację, Ŝe urządzenia wod-kan nie są 
sprawdzane. Poinformował, Ŝe zarówno przy projektowaniu jak i po wykonaniu inwestycji, 
cała sieć wodociągowa jest monitorowana a jej stan oceniany jest przez PWiK. Poza tym, na 
bieŜąco usuwane są zgłaszane uszkodzenia urządzeń wodociągowo-kanalizacyjnych na 
wszystkich ulicach, zarówno miasta jak i gminy. 
P. Piórkowska zwróciła się z prośbą o odwodnienie ulicy Zakręzie, poniewaŜ zbliŜa się jesień 
i będą stały tam kałuŜe wody, utrudniające dzieciom dojście do szkoły. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe gmina wystąpiła do Starostwa Powiatowego 
o odwodnienie i budowę chodnika wzdłuŜ ulicy, przeznaczając na to równieŜ środki własne.  
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P. Piórkowska zwróciła uwagę i poprosiła radnych, aby publicznie nie uŜywali 
określenia „ Ŝe o czymś zdecydowała lub nie zdecydowała umowa koalicyjna”, sugerując 
wyborcom, Ŝe opozycja nie ma wpływu na działania podejmowane w gminie. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski uwaŜa, Ŝe on jako Burmistrz, stara się nie dzielić radnych na 
koalicję i opozycję co widać po konstrukcji budŜetu. Dodał, Ŝe wszyscy radni otrzymają zbiór 
wszystkich wniosków, złoŜonych do przyszłorocznego budŜetu, w celu zapoznania się                          
i skonstruowania wspólnie budŜetu na 2010 r. 
 
Ad. 13. 
O godz. 15ºº, uznając porządek obrad XLIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 
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